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PROIECT

H O T Â R Â R E  A n r._____
din data d e __martie 2022

-privind aprobarea procesului-verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului Fagaras din 
data de 16 martie 2022 (extraordinară-convocată de îndată)

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI FAGARAS, întrunit in şedinţa...............

Ţinând cont de procesul-verbal al şedinţei ordinare, din data de 9 martie 2022 a 
Consiliului Local al Municipiului Fagaras,

Conform prevederilor art. 27, art 28, art 30 alin 15 din Regulamentul de organizare şi 
funcţionare a Consiliului Local al Municipiului Fagaras , aprobat prin Hotărârea nr. 235/2019 a 
Consiliului Local al Municipiului Fagaras,

în temeiul prevederilor art. 129 alin. (1), art. 138 alin. (13), art. 139 alin. (1) şi art. 196 alin. 
(1) lit. a) din din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare,

H O T Ă R Ă Ş T E :

Art. 1. Se aprobă conţinutul procesului-verbal al şedinţei Consiliului Local al 
Municipiului Fagaras din data de 16 martie 2022 (extraordinară- convocată de îndată)
conform anexei avand 6 file, care face parte integrantă din prezenta hotărâre.

Art. 2. Prezenta hotărâre se duce la îndeplinire şi se comunică celor interesaţi de către 
Primarul Municipiului Fagaras, prin Compartimentul Juridic ( CL).

INIŢIATOR, 
PRIMAR,

GHEORGHE SUCACIU

n/
VIZAT PENTRU LEGALITATE, 

SECRETAR GENERAL,/ 
LAURA ELEN AfiU N CA  J\
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Hotărârea s-a adoptat c u .......voturi pentru, împotriva..... ? abţineri,
Consilieri in funcţie -17  
Consilieri prezenţi - ........

Prezenta hotărâre se comunică:

- lex. Dosar şedinţă
- lex. Colecţie
- lex. Prefectură
- lex. Primar
- lex. Secretar
- lex. Afişare
- lex pentru site secţiunea Monitorul Oficial Local si procese verbale şedinţe CL

Cod: F-17
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ROMÂNIA
JUDEŢUL BRAŞOV

CONSILIUL LOCAL FA6ARAŞ
Strada Republicii, Nr. 3, 505200. Tei: 0040 268 211 313, Fax: 0040 26S 213 020 

Web: www.primaria-fagaras.ro, Email: secretariat@primaria~fagaras.ro

PROCES-VERBAL

încheiat azi, 16 MARTIE 2022, in şedinţa EXTRAORDINARA CONVOCATA DE
INDATA a Consiliului Local Fagaras, şedinţa convocata in conformitate cu prevederile art. 133, 
alin.i si 2, lit.a.) si art.134, alin.i, lit.a.), alin.2, 3, si 7 din O.U.G.nr.57/2019 privind Codul 
administrativ.

Din partea presei-mass-media locala.

Şedinţa a avut loc in sala de şedinţe a Primăriei Fagaras, incepand cu orele 17:00. 

Preşedinte de şedinţa- Dl Ştirbu Cosmin Gheorghe

Din partea primăriei participa: dl.primar- Sucaciu Gheorghe si d-na Crisan Camelia 
consilier juridic Compartiment juridic care are atribuţii delegate de a înlocui secretarul general - 
Laura Elena Giunca, care se află in delegaţie,

Dl preşedinte : Buna ziua, bine v-am găsit la şedinţă extraordinară convocata de îndată 
din data de 16 martie 2022, orele 17, suntem prezenţi un număr de 12 consilieri, lipsa fiind Suteu, 
Polmolea, Gavrila, Crăciun, Ludu -  nemotivati. Avem un singur proiect pe ordinea de zi care are 
avize de la 5 comisii.

Dl preşedinte : supune la vot ordinea de zi după cum urmeaza:

î.Proiect de hotărâre privind stabilirea cuantumului taxei speciale de salubritate pentru persoanele 
fizice precum şi modificarea unor tarife practicate de SC Salco Serv SA pentru beneficiari persoane juridice, 
începând cu luna martie 2022

Cine este pentru ? 12 voturi pentru din 12 consilieri prezenţi se adoptă HCL nr.87/16.03.2022

Dl preşedinte: Prezintă punctul 1 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind stabilirea 
cuantumului taxei speciale de salubritate pentru persoanele fizice precum şi modificarea unor tarife 
practicate de SC Salco Serv SA pentru beneficiari persoane juridice, începând cu luna martie 2022

Discuţii?

Dl primar: am mai convocat inca o data o şedinţa de indata prin care am adus in fata dvs 
un proiect de hotărâre privind stabilirea taxei de salubritate pentru persoane fizice si juridice si la 
doua articole trebuie sa hotărâţi cuantumul acestei taxe pentru luna ianuarie si februarie. Eu nu am 
fost invitat si nu am participat la ultima AGA , am pus la dispoziţie toate documentele pe care le 
avem noi in cadrul primăriei si va rog ca in plen sa propuneţi aceasta taxa de salubritate , sa aduceţi 
amendamente acolo unde situaţia impune si având si caliatea de membru in actionariatul unic al 
acestei societăţi aveţi la dosar fisa de fundamentare pe care societatea dumneavoastră v-a pus-o la 
dispoziţie. As vrea sa mai aduc un amendament la acest proiect si daca acest amendament trece , 
cei care sunt imputerniciti sa faca acest lucru, taxa de salubritate scade cu 3 lei,. In fisa de 
fundamentare , asa am inteles din discuţii, ca acea cheltuiala de depozitare a deşeului menajer , 
prin dublarea sumei de depozitare votata de Consiliul Judeţean si toti primarii PNL zilele trecute si
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votata printr-n proiect de hotarare ilegal, nici un primar nu a avut mandat de la Consiliul local sa 
voteze acea taxa, iara taxa din AGA de 19 lei se poate reduce la 16 lei.

Amendamentul meu este ca Lucian Cupu , consilier local PNL sa faca toate demersurile sa 
atace acea hotarare pe care partidul dansului de la nivel judeţean a promovat=o , acea hotarare 
revine la preţul iniţial iar preţul se va micşora cu 3 lei /persoana. Daca azi votati o taxa pentru 2022 
si pentru luna ianuarie si februarie, acest amendament fiind dus la bun sfârsit, acea hotarare va fi 
anulata iar taxa va reveni la 16 lei, urmând ca primăria sa faca compensările. U propun ca PNL sa 
rezolve aceasta problema pentru ca ei ilegal au luat o hotarare la nivel judeţean, iar acest lucru eu 
nu il accept, consider ca aceasta mărire de 3 lei este artificiala si ilegala, dvs aveţi posibilitatea sa 
votati acest amendament iar taxa pentru Fagaras pentru 2022 sa ramana la 16 lei. Daca Consiliul 
Judeţean nu vrea sa renunţe la acea hotarare de buna voie, poate aloca acei 3 lei pt Fagaras ca 
subvenţie, exista posibilitatea ca Lucian Cupu sa rezolve aceasta problema politic.

Dl Cupu: stimaţi colegi, daca o taxa este ilegala sau nu o stabileşte o persoana , noi ne-am 
obişnuit la Fagaras ca cineva sa se transforme in instanţa . Daca dl primar considera ca este ceva 
ilegal in ce s-a hotarart la Braşov, fiind membru ISO Mediu, are toate posibilităţile sa acţioneze., sa 
faca acea contestaţie. Eu atrag atentia, acest proiect care il avem azi pe masa , in referatul de 
aprobare se spune ca se pare ca nu intruneste condiţiile de legalitate acest proiect. Din acest motiv 
eu ma voi abţine . Dl primar este omul legii, iar dansul spune : ” in contextul în care singurul 
document comunicat către municipiul Făgăraş este HAGOA nr. 1/21.02.2022 fără prezentarea 
celorlalte documente mai sus amintite vă atragem atenţia asupra faptului că nu ne putem alinia 
prevederilor legale în vigoare sens în care vă solicităm să vă asumaţi corectitudinea şi veridicitatea 
taxei/tarifului stabilit prin Hotărârea AGOA nr. 1/21.02.2022 in vederea deblocării situaţiei cu 
privire la valoare de încasare a acesteia.” Proiectul aflat azi pe ordinea de zi din punctul meu de 
vedere nu indeplineste condiţiile de legalitate. Ba mai mult eu refuz sa votez un proiect pentru care 
am fost convocat la ora 14.30 pentru ora 17, timp in care trebuia studiat si dezbătut in comisii, Vin 
si mai fac nişte precizări pe care chiar dl primar de-a lungul timpului le-a făcut in presa despre cine 
si cum sa iniţieze aceasta hotarare, Ordinul 109 spune foarte clar , si nu accept ca cineva sa arunce 
pe noi pe Consiliu faptul ca nu avem o taxa. Menţionez ca noi consilierii locali eram in şedinţa AGA 
când şedinţa a fost brusc intrerupta de intervenţia dansului si a inceput o şedinţa de Consiliu Local, 
fara a ne laşa sa terminam acea şedinţa unde trebuia sa stabilim acea taxa, este vorba de şedinţa 
din 27 ianuarie, Stau si ma uit ca pana azi SALCO la fiecare AGA ori ca ne intreba pe noi ori ca nu, 
conducerea primăriei era invitata si viceversa, acum aflu ca nu s-au invitat si la şedinţa cealalata 
am reproşat faptul ca cei de la SALCO nu sunt invitaţi, inca o data revin asupra viciilor de 
procedura pe care insusi iniţiatorul le trece aici. Eu nu voi vota azi taxa. Dle primar nu sunteti 
instanţa, daca consideraţi ca acea hotarare e ilegala aveţi toate posibilităţile, toti avocaţii, sa atacati 
acea hotarare. Va mulţumesc

Dl primar: daca cititi procesul verbal de la acea Întâlnire, eu am votat impotriva si le-am 
si explicat celor de la PNL de la nivel judeţean ca ceea ce fac dansiie ilegal. Nu au mandat de la 
consiliile locali iar membri reprezentaţi prin primari sau imputerniciti nu au drepul sa voteze acea 
mărire de preţ la depozitare. Lucrul acesta eu il fac , aduc un amendament, ca dvs in calitate de 
acţionar al operatorului sa va faceţi datoria de a reduce cheltuielile pentru cetăţenii mun Fagaras 
ca pentru asta ati fost ales, nu sa fiţi impotriva la proiectele propuse pentru dezvoltarea Mun 
Fagaras, sa va faceţi datoria sa atacati acea hotarare daca nu va e frica de mai marii partidului 
dumneavoastră. Dumneavoastră azi aveţi posibilitatea sa aduceţi amendamentele necesare ca acest 
proiect de hotarare sa intre in legalitate , v-am si scris acolo in referatul de aprobare ce trebuie sa 
aduceţi dvs., dar văzând ca dvs de 3 luni nu ati binevoit sa iniţiaţi un proiect de hotarare sa stabiliţi 
aceasta taxa de salubritate pentru ca cetăţenii sa plateasca iar societaea unde sunteti acţionar sa 
aiba bani pentru a efectua acest serviciu. Trebuie sa propuneţi doar preţul pe care il aveţi in fisa de 
fundamentare, preţul pe care 1-ati discutat in AGA si nu mai mai spuneţi ca am intrerupt acea AGA. 
Acea AGA a fost in 27 când am inceput şedinţa de consiliu, dar după 27 ianuarie ati mai avut o AGA 
si acolo ati avut discuţii cu Consiliu de Administraţie si conducerea serviciului de salubritate si cu 
direcţia economica de acolo. Dvs stiti toate elementele, dar asa cum e eobiceiul dvs va impotriviti si 
găsiţi tot felul de motive sa nu se intample lucrurile. Asa cum a zis si dl Butunoiu oamenii aceia 
asteapta sa se voteze aceasta taxa , oamenii asteapta ca ei sa isi pitească aceasta taxa , dar din cauza 
dvs noi nu putem incasa taxa. Azi aveţi toate pârghiile sa veniţi sa faceţi amnedamente , daca 
credeţi ca azi nu ati avut timp,de trei luni de zile nu ati avut timp? E vorba de aceeaşi documentaţie, 
noi mai amânăm si daca dvs ziceţi mai facem o şedinţa , mâine, poimâine sau săptămână viitoare si 
veniţi dvs cu un proiect de hotarare. De ce trebuie sa vină primarul? Am avut şedinţa de buget, ati 
respins bugetul, ati venit cu amendamente doar de dragul de a impiedica votarea bugetului si de a
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bloca salariile a 600 oameni, dar azi sa faceţi un lucru bun va feriţi. Asteptati ca ceilalţi colegi ai 
dvs care intotdeauna au fost pro dezvoltarea mun Fagaras, sa vina sa propună o taxa iar dvs numai 
sa criticaţi. Asta va e obiceiul. Si nu trebuie sa faceţi diferente, sunteti o singura persoana cu dubla 
calitate, acţionar si consilier local. Nu puteti avea doua gândiri separate, trebuie sa faceţi doar ceea 
ce trebuie . Eu v-am pus azi la dispoziţie, daca dvs vreţi sa mai amanati 5 zile sau 10 zile dar până 
la sfârşitul lunii trebuie sa stabiliţi aceasta taxa, nu mai lasati pe umărul celorlalţi 9 consilieri care 
au venit, au propus si proiectul la Piaţa, când am făcut dezbaterea publica pentru aceasta taxa, dvs, 
ati sărit imediat, in loc sa faceţi ceva pentru cetateni râdeti dl Cupu.

Dl Klein: noi am vorbit mult despre taxa, s-a vorbit ca 19 lei e foarte mult , s-a făcut si 
propunerea sa se menţină preţul la 16 lei, dar in AGA s-a luat o alta hotărâre. Nu vreau sa va spun 
aici cine a fost pentru si cine s-a abtinut, dar azi suntem confruntaţi cu cateva noi informaţii de la 
dl primar , e bine ca ni le daţi, ni le daţi la inceputul şedinţei, poate era bine sa ni le daţi mai 
devreme . Parerea mea e clara, daca se micşorează taxa de la 19 la 16, acest preţ de 16 trebuie 
insuşit de SALCO , susţin ce a zis dl primar, amânăm azi hotărârea , dam toate informaţiile livrate 
de dl primar către SALCO, sa îşi însuşească lucrurile acestea si sa vina cu o propunere de taxa. Daca 
se vine cu rectificare trebuie însuşită de SALCO.

Dl primar: părinte, as vrea sa va mai dau odata informaţiile ca sa puteti lua lucrurile asa 
cum trebuie. Acea hotărâre luată la nivel judeţean de către Consiliul Judeţean , de primarii PNL, 
trebuie anulată. Am propus un amendament ca un consilier local PNL din cadrul Consiliului Local 
Fagaras sa atace acea hotărâre , si eu o să o atac in calitate de primar , iar după ce se anulează acea 
hotărâre o să scadă taxa la 16 lei. Acesta procedura este de durata , 2-3 luni, si daca se anuleaza 
hotărârea , o sa revenim la 16 lei, o să o şi-o însuşească SALCO, si o sa facem acele compensări. 
Daca azi nu vreţi sa discutaţi cuantumul taxei, spuneţi când vreţi sa va mai întâlniţi in şedinţa a 
Consiliului Local, studiaţi documentaţi si va hotărâţi, dar aveţi posibilitatea să convocaţi o şedinţa, 
sau imi spuneţi când sa convoc şedinţa. Dar trebuie sa fiţi foarte atenţi, prima data trebuie anulata 
acea hotărâre ca să se reducă cu 3 lei. Eu am propus un amendament ca această procedură să o facă 
Lucian Cupu.

Dl Cupu: eu vreau sa va spun , conform Ordinului 109 nu consilierii locali fundamentează 
cuantumul taxei, trebuie făcută de SALCO . înainte de a lua decizia daca voi vota sau nu vreau sa va 
spun ca am stat de vorba cu foarte mulţi cetateni, nici unul nu a fost de aord ca eu sa votez o taxă 
de 19 lei, poate dl vice , sau dl Butunoiu ne spun si ei discuţiile pe care le-au avut în interiorul PSD 
, nu ştiu daca erau încântaţi de 19 lei, asa mi s-a spus mie. Pe langa faptul ca am participat si la 
dezbaterea publica unde mulţi dintre dvs nu ati participat, am fost 2 sau 3 consilieri, a avut 
întâlniri cu cetăţenii nici unul nu a fost de acord cu taxa de 19 lei. Nu permit nimănui sa vină să 
spună că nu votez in interesul cetăţeanului. Dra Paicu dvs ati venit cu un proiect , un amendament 
la buget vis a vis de părculeţ. Vi s-a spus că ADP ul il face cu 7000 le i, eu am văzut ac pe bugetare 
participativa s-a plătit 40 000 lei .Care este adevărul? Cetăţenii cu care m-am întâlnit au zis, 
domne, poate spune adevărul, il face cu 7000, restul unde sunt?

Dl primar: dle Gerula, acest proiect de bugetare participativa a fost propus de cetăţeni, 
inclusiv devizul si sumele, este un parculet atipic de ceea ce vorbim noi. Dvs comparaţi mere cu 
pere sau cireşe cu pere, nu aveţi noţiunile acestea ,nu vă băgaţi în chestiunile acestea, dl Nucă a fost 
la SALCO putea face mult mai multe nu să critice acum. Dar haideţi sa revenim la taxa de 
salubritate. Nu ştiu cu câţi oameni vorbiţi dvs în afară de Nucă, nici mie nu îmi convine să plătesc 
19 le i , după ce PNL la nivel judeţean a mărit această taxă cu 3 le i . Dar pe dvs nu va interesează , 
doar sa propuneţi nişte amendamente cum ati propus si la buget , si după aceea va daţi seama ca 
nu ati făcut adunarea bine. Dvs aveţi posibilitatea să vă exercitaţi obligaţiile ca drepturi văd că vă 
arogaţi. Foarte multe. Aveţi posibilitatea acum in calitate de consilier local sa propuneţi 
amendamente, asa cum spunea părintele Klein trebuie să îi întrebaţi pe cei de la SALCO daca 16 lei 
le sunt suficienţi cu cheltuielile pe care le au. Deci indirect se ştie ca acea cheltuiala a firmei de 
salubritate este o suma destul de mare, 16 lei si părintele are o temere că nu le va fi suficientă suma 
, dar dvs in calitate de consilier local PNL aveţi posibilitatea sa scadeti taxa cu 3 lei atacând acea 
hotărâre care e ilegală. Dacă întrebaţi pe vicepreşedintele Consiliului Judeţean pe Tudorică veţi 
vedea că acele cheltuieli din fisa de fundamentare sunt exagerate, faceţi ceva pentru cetăţeni, aveţi 
posibilitate pe linie de partid sa rezolvaţi această situaţie.
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Dl Popa: haideţi să clarificăm dl primar. Dacă noi votăm preţul de 19 lei cu amendamentul 
in momentul in care instanţa hotărăşte ca e nelegala mărirea preţului la Consiliul Judeţean o sa 
scada preţul la 16 lei. Votam preţul care s-a votat in AGA

Dl primar: da, corect, dl Lucian Cupu a propus preţul de 19 le i , dar eu nu sunt de acord 
cu preţul de 19 lei doar cu acest amendament de a ataca acea hotărâre sa se reducă acea cheltuiala 
din fisa de fundamentare de la SALCO

Dl Cupu: vreau sa fie menţionat, eu nu accept nici un amendament care sa faca referire la 
persoana mea, nimeni nu poate sa voteze impotriva voinţei mele . Dl preşedinte, nu trebuie sa 
accept sa fiu de acord cu acest amendament? Dl Gavrila este legal sa se propună un amendament 
impotriva voinţei mele?

Dl primar: vis a vis de preturile propuse de AGA din 21.02.2022, aici sunt preturile 
propuse de dvs dle Lucian Cupu , amendamentul meu e ca aceste sume sa scadă atunci când acea 
hotărâre luata de Consiliul Judeţean si PNL judeţean cu cheltuiala generata va fi anulata. Se 
voteaza amendamentul , apoi se voteaza pentru 2022 si pentru ianuarie si februarie preturile 
stabilite in hotărârea AGA.

Dl Cupu: am cerut dlui jurist si dnei care tine locul dnei secretar sa mi se spună clar daca 
acest amendament poate fi votat impotriva voinţe mele

Dl Gavrila: este un amendament care se supune la vot

Dl Cupu: eu am intrebat altceva, acea persoana din amendament nu doreşte

Dna Paicu: fiind vorba de o persoana trebuie ca votul sa fie secret

Dna Crisan Camelia- înlocuitor secretar general: se supune la vot amendamentul, 
si cum in cazul primăriei ce dispune dl primar se duce la indeplinire, ma gândesc, consider ca e la 
fel

Dl Gavrila: e un amendament se supune la vot.

Dl Cupu: daca persoana nu doreşte sa faca parte din acel amendament?

Dl Gavrila: nu face obiectul amendamentului, daca trece primiţi o insarcinare, dacă nu, 
nu.

Dl Cupu: o insarcinare impotriva voinţei mele, eu nu doresc aceasta insarcinare

Dl Gavrila: au fost colegi de ai dvs care au fost numiţi in diferite comisii...

Dl Klein: vreau sa pun o intrebare care in legătură cu acest lucru. Presupun ca votam acest 
amendament, iar dl Cupu da Consiliul Local in judecata, noi suntem pasibili de daune in cazul in 
care câştigă în instanţă?

Dl primar: nu , pentru ca nu se creaza prejudicii, pe tine te imputerniceste sa duci la 
indeplinire o sarcina de a ataca o hotarare de a reduce preţul populaţiei. Ce prejudiciu ti-a creat tie 
consiliul local? Iniţiaţi un proiect, anulaţi acea hotărâre si reduceţi taxa cu 3 lei

Dl Cupu: nu ma puteti obliga sa initiez un proiect impotriva voinţei mele, eu am dreptul sa 
initiez nu o obligativitate

Dl preşedinte supune la vot amendamentul dlui primar. Cine este pentru? 9 pentru, - 
Stirbu, Stengel, Biza, Colibas, Popa, Centiu, Aldea, Ciont, Butunoiu, 1 abţinere (Klein), 2 
impotriva- Cupu, Paicu
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Dl primar : acum proiectul de hotărâre cu amendament preturile conform hotărârii AGA

Dl preşedinte: votam proiectul cu preţul stabilit in AGA., suntem 11 prezenţi, dl Cupu a 
părăsit sala

Dl primar: trebuie votat pe articole

Dl Cupu a revenit in sala, sunt 12 consilieri prezenţi

Dl preşedinte: supune la vot art.i. : Se aprobă începând cu luna martie 2022 nivelul taxei 
speciale de salubritate pentru persoanele fizice în cuantum de 19.1ei/persoană/lună conform 
Hotărârii AGA SC SALCO SERV SA nr. 1/21.02.2022.. Cine este pentru? 9 pentru,- Stirbu, 
Stengel, Biza, Colibas, Popa, Centiu, Aldea, Ciont, Butunoiu, 1 abţinere (Klein), 2 impotriva- Cupu, 
Paicu

Dl preşedinte: supune la vot art.2 . : Se aprobă începând cu luna martie 2022 nivelul 
tarifului in cuantum de 140,88 lei/mc fara TVA respectiv 167,55 lei/mc cu TVA inclus, aferent 
activitatii de colectare separată şi transport deşeuri de la agenţii economici ( rezidual şi 
biodegradabil) varianta colectării selective, conform Hotărârii AGA SC SALCO SERV SA 
nr. 1/21.02.2022 . Cine este pentru? 9 pentru,- Stirbu, Stengel, Biza, Colibas, Popa, Centiu, Aldea, 
Ciont, Butunoiu, 1 abţinere (Klein ,Cupu), 1 impotriva- Paicu

Dl Cupu a părăsit sala , sunt 11 consileri prezenţi

Dl preşedinte: supune la vot art.3 . : Se aprobă începând cu luna martie 2022 nivelul 
tarifului in cuantum de 184,51 lei/mc fara TVA respectiv 219,57 lei/ mc cu TVA inclus aferent 
activitatii de colectare separata si transport deşeuri de la agenţii economici ( rezidual şi 
biodegradabil) varianta colectării neselective , conform Hotărârii AGA SC SALCO SERV SA 
nr. 1/21.02.2022 . Cine este pentru? 9 pentru,- Stirbu, Stengel, Biza, Colibas, Popa, Centiu, Aldea, 
Ciont, Butunoiu, 1 abţinere (Klein), 1 impotriva- Paicu. Menţionez ca dl Cupu a plecat

Dl preşedinte: supune la vot art.4 : Restul tarifelor practicate de SC Salco Serv SA rămân 
neschimbate. Cine este pentru? 9 pentru,- Stirbu, Stengel, Biza, Colibas, Popa, Centiu, Aldea, Ciont, 
Butunoiu, 2 abţineri (Klein, Paicu)

Dl preşedinte: supune la vot art.5 : - Contractul de delegare a gestiunii serviciilor publice 
de salubritate din municipiul Făgăraş prin încredinţare directă nr. 5035/05.03.2008 se modifică şi se 
completează în mod corespunzător prin Act adiţional conform celor prevăzute în prezenta hotărâre. 
.Cine este pentru? 9 pentru,- Stirbu, Stengel, Biza, Colibas, Popa, Centiu, Aldea, Ciont, Butunoiu, 1 
abţinere (Klein), 1 impotriva- Paicu

Dl preşedinte: supune la vot art.6 : Se imputemiceste Primarul Municipiului Făgăraş să 
semneze Actul adiţional aferent Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de 
salubrizare din Municipiul Făgăraş prin încredinţare directă nr. 5035/05.03.2008, precum si toate 
documentele ce vor rezulta ca efect al prezentei hotarari. Cine este pentru? 9 pentru,- Stirbu, 
Stengel, Biza, Colibas, Popa, Centiu, Aldea, Ciont, Butunoiu, 1 abţinere (Klein), 1 impotriva- Paicu

Dl preşedinte: supune la vot art.7 : Se aprobă modificarea Anexei nr. 9 la Regulamentul 
serviciului public de salubrizare al Municipiului Făgăraş aprobat prin HCL nr. 27/27.01.2022, 
conform Art.l-Art.4 .Cine este pentru? 9 pentru,- Stirbu, Stengel, Biza, Colibas, Popa, Centiu, 
Aldea, Ciont, Butunoiu, 1 abţinere (Klein), 1 impotriva-Paicu

Dl preşedinte: supune la vot art.8 . : Pentru luna ianuarie 2022 nivelul taxei speciale de 
salubritate pentru persoanele fizice se stabilileşte în cuantum de 19.1ei/persoană/lună conform
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Hotărârii AGA SC SALCO SERV SA nr. 1/21.02.2022. Cine este pentru? 9 pentru,- Stirbu, 
Stengel, Biza, Colibas, Popa, Centiu, Aldea, Ciont, Butunoiu, 1 abţinere (Klein), 1 impotriva- Paicu

Dl preşedinte: supune la vot art.9.: Pentru luna februarie 2022 nivelul taxei speciale de 
salubritate pentru persoanele fizice se stabilileşte în cuantum de 19.1ei/persoană/lună conform 
Hotărârii AGA SC SALCO SERV SA nr. 1/21.02.2022. Cine este pentru? 9 pentru,- Stirbu, 
Stengel, Biza, Colibas, Popa, Centiu, Aldea, Ciont, Butunoiu, 1 abţinere (Klein), 1 impotriva- Paicu

Dl preşedinte: supune la vot art.10 : Termenele de plată pentru taxa specială de salubritate 
aprobată conform Art.l din prezenta hotărâre aferente anului 2022 sunt următoarele : 30.06.2022 - 
primul termen de plată 30.09.2022 - al doilea termen de plată 31.12.2022 - al treilea termen de 
plată. Cine este pentru? 9 pentru,- Stirbu, Stengel, Biza, Colibas, Popa, Centiu, Aldea, Ciont, 
Butunoiu, 1 abţinere (Klein), 1 impotriva- Paicu

Dl preşedinte: supune la vot art.11 . : Semnatarii fişelor de fundamentare şi a memoriilor 
tehnico economice , alături de membrii AGA care au adoptat Hotărârea AGO A nr. 1/13.12.2021, 
respective Hotărârea AGOA nr. 1/21.02.2022 răspund pentru veridicitatea, autenticitatea, realitatea 
stabilirii taxei/tarifelor de salubritate supuse aprobării. .Cine este pentru? 9 pentru,- Stirbu, Stengel, 
Biza, Colibas, Popa, Centiu, Aldea, Ciont, Butunoiu, 1 abţinere (Klein), 1 impotriva- Paicu

Dl preşedinte: supune la vot art.12 . : Cu ducerea la îndeplinire a prevederilor prezentei 
hotărâri, se încredinţează Primarul Municipiului Făgăraş prin Serviciul de Utilităţi Publice , Biroul 
Horticol şi Direcţia economică din cadrul aparatului de specialitate al primarului municipiului 
Fagaras si SC SALCO SERV SA . Cine este pentru? 9 pentru,- Stirbu, Stengel, Biza, Colibas, Popa, 
Centiu, Aldea, Ciont, Butunoiu, 1 abţinere (Klein), 1 impotriva- Paicu

Dl preşedinte: supune la vot art.13 .: Prezenta hotarare se aduce la cunostiinţa publică, 
respectiv se comunică Primarului Municipiului Făgăraş, celor nominalizaţi cu aducerea la 
îndeplinire si se comunică Instituţiei Prefectului în vederea exercitării controlului cu privire la 
legalitate. Cine este pentru? 9 pentru,- Stirbu, Stengel, Biza, Colibas, Popa, Centiu, Aldea, Ciont, 
Butunoiu, 1 abţinere (Klein), 1 impotriva- Paicu

Dl preşedinte supune la vot proiectul per ansamblu cu amendamentul propus de dl 
primar si aprobat si se aprobă cu -9 voturi pentru,- Stirbu, Stengel, Biza, Colibas, Popa, Centiu, 
Aldea, Ciont, Butunoiu, 1 abţinere (Klein), 1 impotriva- Paicu - se adoptă HCL 
nr.88/16.03.2022

Dl preşedinte: vă mulţumesc, declar şedinţa închisă.

Drept pentru care, s-a incheiat prezentul proces-verbal, in 3 exemplare.

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢA, 
STIRBU COSMIN GHEORGHE

SECRETAR GENERAL, 
LAURA ELENA GIUNCA

AG/AG
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